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上門度尺
Site measurement

MOP$500/單job

•	 如使用澳門分店指定服務供應商，度尺費用將於安裝服務收費內扣除。
•	 路環上門度尺附加費MOP$100。
•	 Site measurement charge will be waived once this service has been carried out by an IKEA Macau Kitchen Installer. 
•	 Site measurement surchange MOP$100 For Coloane.
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安裝廚櫃
Cabinet installation

METOD廚櫃系列
METOD kitchen series

ENHET及 
KNOXHULT 
廚櫃系列
ENHET/KNOXHULT kitchen series

MOP$350/直尺LF

MOP$290/直尺LF

•	 	組裝及懸掛所有宜家家居之廚櫃 (連櫃門及抽屜)
•	 	安裝及接駁以下在宜家家居購買的產品：
	 		- 裝飾條、櫃側板、腳座板、櫃腳及門柄
	 		- 廚櫃配件 (如層板、鋼條籃、掛牆配件)
	 		- 櫃台板 (包括煮食爐及星盆位開孔)
	 		- 星盆及水龍頭
•	 	安裝任何嵌入式電器，收費為MOP$360件 (嵌入式雪櫃除外)
•	 Assembly and wall mounting of all IKEA kitchen cabinet (with door or drawer set)
•	 Installation and connection of below items purchased at IKEA:
	 - Deco/cornice strip, side panel, plinth, leg and handle
	 - Interior fittings and kitchen accessories (shelf, wire basket, wall organiser etc.)
	 - Counter worktop, including cut-outs for the sink/hob
	 - Sink and tap
•	 Installation of any built-in electric appliances, MOP$360/piece (Except for built-in refrigerator)

安裝廚櫃最低收費
Minimum charge of kitchen 
cabinet installation 

METOD廚櫃系列
METOD kitchen series

ENHET及 
KNOXHULT 
廚櫃系列
ENHET/KNOXHULT kitchen series

MOP$1,400

MOP$1,200

•	 路環安裝附加費MOP$300。
•	 Installation surchange MOP$300 For Coloane.

*	廚房安裝服務收費包括6個月廚櫃安裝保證 (由首次購買發票日期起計)  
Kitchen installation service charges include 6-month kitchen installation guarantee on  
craftsmanship (valid from the original date of the first purchase of the product)

*廚房安裝服務收費包括6個月廚櫃安裝保證(由首次購買發票日期起計) 
   Kitchen installation service charges include 6-month kitchen installation guarantee on craftsmanship 
   (valid from the original date of the first purchase of the product)

廚房度尺，安裝及舊廚房拆除服務
宜家家居廚房的設計巧妙，方便顧客自行安裝，但若有專人幫忙，安裝工作會更加簡單。
因此，我們提供一系列完善服務，讓您隨意挑選，輕鬆擁有夢想廚房。

IKEA kitchens were designed to be installed by you, but we know sometimes a little help can help make the process 
go more smoothly. Our range of services give you the flexibility to do as much or as little work as you like to bring 
your dream kitchen to life! 

Kitchen measurement, installation and kitchen dismantling service

詳情請向廚房設計顧問查詢。安裝服務由相關安裝或工程公司安排。

Please consult with a kitchen specialist in the store for more information.  
Kitchen installation service is provided by related service provider.

服務及收費 Services and charges



其他安裝服務請直接聯絡宜家家居指定的服務供應商熱線以便報價
For other installation or repair service please direct contact IKEA’s appointed Service Provider for quotation.

廚房上牆服務並不適用於不鏽鋼/ 玻璃/ 雲石牆身。 
No wall mounting service is provided for stainless steel/glass/marble surface in kitchen.

如有查詢，請瀏覽IKEA.com.hk，亦可致電澳門客戶服務熱線0800-347或電郵至enquiry@IKEA.com.hk。
For enquiries, please browse IKEA.com.hk/en, contact IKEA Macau customer service hotline at 0800-347 or  
email to enquiry@IKEA.com.hk
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宜家家居櫃燈
IKEA lighting

MOP$500/單job
•	 安裝宜家家居櫃燈及接駁電源 (只限接駁至現有的獨立13A插蘇位)
•	 Installation of IKEA worktop lighting (with existing stand alone 13A socket)

拆除舊廚櫃
Dismantling of old kitchen

全木製
Wooden

包含其他物料 
(例如混凝土，無縫石，
石英石)
With other materials 
(e.g. concrete, acrylic, quartz)

MOP$4,900/單job

MOP$6,000/單job

•	 拆除舊廚櫃 (包首20尺，其後收費為全木製MOP$450/尺，其他物料MOP$600/尺)
•	 根據環境保護條例清理有關物件
•	 安全解除水喉及電器的接駁

•	 Disassembly and removal of the old kitchen  
(inclusive to 20LF, after that the charge will be MOP$450/LF wooden, MOP$600/LF other materials)

•	 Disposal of the goods according to environmental laws and regulations
•	 Water connections and electricity are safely disconnected

MOP$500/層level
•	 拆除廚櫃上落樓搬運附加費
•	 Surcharge for location without elevator or when elevator cannot be used

服務及收費 Services and charges


